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   巨通有限公司自2012年成立以來，我們專注於紙類、農產品的
進出口業務，並致力於提供高品質的造紙原料和各類產品。

 我們的主要產品涵蓋多個領域，包括：
•造紙原料：我們提供各類優質的原漿、木片、玉黍澱粉、木粉等等，滿足不同

需求，為紙業提供穩定且高效的原材料。
•紙類產品：我們提供各式廢紙、原紙，包括庫存紙、瑕疵紙捲及平張紙等，根據客戶

需求提供多樣化選擇。
•膠帶產品：我們提供正品、庫存及瑕疵品膠帶，涵蓋各類膠帶應用需求。
•農產品：我們提供農產品進出口，全年供應各種水果
•其他：二氧化硅 、麥麩、木炭......

  JU TONG CO., LTD.  Since its establishment in 2012, our company has been
specializing in the import and export of paper products and agricultural products,
and is committed to providing high-quality raw materials for papermaking and a
wide range of products.​

Our main products cover multiple fields, including:​
Papermaking Raw Materials: We offer various high-quality pulp, wood chips,
corn starch, wood flour,  etc., meeting different papermaking needs and
providing stable and efficient raw materials for the paper industry.​
Paper Products: We supply a variety of waste paper and base paper, including
stock paper, defective paper rolls and flat sheets, providing diverse options
according to customers' requirements.​
Tape Products: We provide genuine, stock and defective tapes, covering
various tape application needs.​
Agricultural Products: We engage in the import and export of agricultural
products, supplying various fruits throughout the year.​
Others: Silicon dioxide SiO2, wheat bran, charcoal, etc.
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  巨通有限公司  始終秉持「客戶第一，誠信至上」的經營理念， 專注
於為客戶提供優質、穩定且具有競爭力的產品與服務。

 我們與多家企業建立了穩固且長期的合作夥伴關係，並不斷擴大國內外業務的布局。
  數十年來，我們始終堅持以客戶需求為中心，不僅提供高品質的回收物料及造紙原料，以
具競爭力的價格和優異的服務贏得了廣泛客戶的信任。
 這些努力使我們成功建立了穩定且忠誠的客戶群體，也讓我們在行業內樹立了良好的企業
形象。

  在未來，巨通有限公司將繼續秉持創新與專業精神，持續拓展市場，並以更加完善的服務
來滿足客戶需求。我們相信，透過與您的合作，將攜手邁向更加輝煌的未來

JU TONG CO., LTD.  always adheres to the business philosophy of "Customer First,
Integrity First", focusing on providing customers with high-quality, stable and
competitive products and services. We have established solid and long-term
partnerships with many enterprises and are constantly expanding the layout of
domestic and international businesses.​

For decades, we have always centered around customer needs. Not only do we
provide high-quality recycled materials and papermaking raw materials, but we also
win the trust of a wide range of customers with competitive prices and excellent
services. 
These efforts have enabled us to successfully build a stable and loyal customer base
and also established a good corporate image in the industry.

In the future, JU TONG CO., LTD. will continue to uphold the spirit of innovation and
professionalism, continuously expand the market, and meet customer needs with
more complete services. We believe that through cooperation with you, we will
jointly move towards a more brilliant future.

經營理念
Business philosophy
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成品紙  Prime grade  產品訊息  
Our Product

  我們提供於衛生紙、格拉紙、離型紙及箱板紙等等成品之代理業務。

  憑藉廣泛的產業資源與豐富經驗，無論是生活用紙需求，工業生產用紙應用， 我們致力
於為客戶提供高品質紙品及優質服務。

We are professional paper product trading agents, specializing in tissue paper,
glassine paper, release paper and corrugated paper, etc.

With extensive industry resources and rich experience, we are committed to
providing customers with high-quality paper products and excellent services,
whether it is the demand for household paper or the application of industrial
production paper.



   我們建構了極為多元化的紙庫存體系，涵蓋箱版紙、拉辛紙、離型紙、道林紙、衛生紙以及
包裝膠帶、PVC膠帶......豐富品類，全方位滿足不同產業的用紙需求 。
   我們具備敏銳的市場洞察力，積極採購各類庫存。
   無論是尋求優質貨源拓展業務版圖的買家，或期望拓寬銷售渠道、實現高效合作的供應商，
我們誠摯邀請您與我們攜手，共同探討深度合作，發掘紙品市場的無限潛力，在互利共贏的道
路上並肩前行 。

We have established an extremely diversified paper inventory system, covering a rich
variety of categories such as corrugated cardboard, glassine paper, release paper,
Dowling paper, tissue paper and OPP Tape , PVC Tape, etc., stock lot, comprehensively
meeting the paper usage needs of different industries.

With keen market insights, we actively purchase various inventory paper rolls.

Whether you are a buyer seeking high-quality sources of goods to expand your
business territory or a supplier looking to broaden your sales channels and achieve
efficient cooperation, we sincerely invite you to join hands with us. Let's jointly explore
in-depth cooperation, tap into the infinite potential of the paper products market, and
move forward side by side on the path of mutual benefit and win-win results.

庫   存   紙  Paper stock
庫存膠帶  Tape stock

  產品訊息  
Our Product



廢紙 Waste paper

高溫牛皮紙
Saturating Kraft Paper

台灣瓦楞紙切邊
Taiwan OCC

不鏽鋼襯紙 白捲
SMK  white roll 

不鏽鋼襯紙 黃捲/壓包
SMK  brown roll / bale

中白
SOP  #37

小清
SOP  #36

不鏽鋼襯紙 白壓包
SMK  white bale

  產品訊息  
Our Product

台灣混合紙
Mixed paper

台灣瓦楞紙切邊
NCC



廢紙 Waste paper

印花紙
Used heat transfer paper

口杯紙
poly cup

 螢幕襯紙 / 玻璃襯紙
Interleaving Paper

白色吸管紙
Paper straws in bale

衛生紙壓包
Virgin waste tissue

  產品訊息  
Our Product

香菸紙
cigarettes paper cutting

分類白色帳本
SWL

牛奶紙盒
Milk carton

大白
HWS



我們的工廠專注於生產乾燥劑 - 二氧化硅 。
為全球市場提供穩定可靠的高品質產品。

月產量至少達1,500噸以上。
穩定供應、客製化規格、環保可再生。

Our factories specialize in the production
of Silicon dioxide -SiO2.

The monthly output is at least 1,500 tons. 
Providing stable and reliable high-quality products to the global
market.
Stable supply, customized specifications, environmentally friendly and
renewable.

  產品訊息  
Our Product

乾燥劑  -二氧化硅 
Silicon dioxide   SiO2

                     產品規格 Product Specifications 

•成分 Component： 二氧化矽 Silicon dioxide SiO2

•規格 Size ： 1-3mm, 2-4mm, 3-5mm, 2-5mm, 3-7mm

•顏色 Color ： 透明, 藍色, 橘色...

                                 Transparent, Blue, Orange...



   從農場選擇到最終包裝，我們採用嚴格的品質控制，並結合冷鏈物流，始終如一地供應。
不僅符合國際食品安​​全標準而且保持最佳新鮮度的農產品。

   隨著我們全球業務的穩步擴展，我們目前服務於許多主要國家，包括中國、日本、韓國、越
南、泰國、印尼、印度、阿聯酋、德國、法國和加拿大等主要市場。

   我們不斷擴大的國際影響力使我們能夠與全球 200 多家進口商建立長期合作夥伴關係。

Employing strict quality control from farm selection to final packaging, along with cold -
chain logistics, we consistently supply agricultural products that not only meet
international food safety standards but also retain peak freshness.

With our global business expanding steadily, we now serve numerous major countries,
including key markets like China, Japan, South Korea, Vietnam, Thailand, Indonesia, India,
the UAE, Germany, France, and Canada, etc.

Our growing international footprint allows us to forge long - term partnerships with over
200 importers worldwide.
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農產品
Agricultural products



麥麩/木片 / 木粉 
 Wheat Bran

Wood chips / wood powder

木片  wood chips

Wheat Bran
Wheat bran is the outer layer of wheat grains,
rich in protein,  B vitamins, and dietary fiber. 
It contains a wealth of starch, vitamins, and
inorganic salts, making it an excellent
ingredient for various animal feeds.

Wheat Bran Pellet
The pellets themselves are created by compressing
the wheat bran into small, dense forms, which can
be easily handled and stored.
These pellets are often used in animal feed,
particularly for livestock, due to their high fiber
content, which aids in digestion and promotes
overall health.

  產品訊息  
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麥麩  Wheat Bran

✔︎Paper Industry
✔︎Manufacturing of artificial boards
✔︎Biomass energy field

相思木粉/尤加利木粉
Acacia wood powder

Eucalyptus wood powder



臺北市文山區木柵路2段167號
No. ���, Sec. �, Muzha Rd., Wenshan Dist., Taipei City ������ , Taiwan 

辦事處: 基隆市中山區中山二路37號8樓
Office:  �F, No. ��, Zhongshan �nd Rd., Zhongshan Dist.,  Keelung City ���, Taiwan 

Tel：��-��������       Fax：��-�������� 
What's app: +886 975195067
E-mail：max@jutong-tw.com
http://jutong-tw.com

巨通有限公司


